



CANADA

No. 28
n^o

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

APRIL 25, 1972
LE 25 AVRIL 1972

VISIT OF THE UNITED NATIONS' SECRETARY GENERAL/
VISITE DU SECRÉTAIRE GÉNÉRAL DES NATIONS-UNIES

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

CONSULTER SUR PLACE

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, today announced that on the invitation of the Government of Canada, the Secretary-General of the United Nations, Mr. Kurt Waldheim, will pay an official visit to Ottawa on Wednesday, May 24, 1972. Following his visit to Ottawa, Mr. Waldheim will address the annual meeting of the United Nations Association of Canada in Montreal on the evening of May 24. The next day, Thursday, May 25, he will be present at a spring convocation and receive an honorary degree at Carleton University, Ottawa.

* * *

Le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que, à l'invitation du Gouvernement du Canada, le Secrétaire général des Nations-Unies, M. Kurt Waldheim, fera une visite officielle à Ottawa, mercredi le 24 mai 1972. À la suite de sa visite à Ottawa, M. Waldheim prendra la parole à la réunion annuelle de l'Association canadienne des Nations-Unies qui aura lieu à Montréal dans la soirée du 24 mai. Le lendemain, le jeudi 25 mai, il assistera à la collation des grades du printemps à l'Université Carleton d'Ottawa, au cours de laquelle on lui décernera un diplôme honorifique.

RECEIVED
MAY 24 1972
SECRETARY OF STATE
OTTAWA